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Петорица бораца Војске Републике Српске Бори-
слав Петковић, Душан Ђекић, Ранко Миловановић, 
Нинко Васић и Владо Достанић положивши животе 
за слободу никада неће бити заборављени у свом 
Дријену.

У част њиховој жртви у суботу је служен помен 
испред спомен - обиљежја у овој селу, а Сузана 
Видовић, којој је ратни вихор однио оца Нинка Вас-
ића, истакла је да одавање почасти њему и његовим 
саборцима много значе породицама.

- Много ми значи када се неко сјети мог оца који је 
погинуо у Беглуцима 26. јула 1992. године. Био је 
врло млад - рекла је Видовићева.

Сјенима страдалих, осим чланова њихових пород-
ица, поклонили су се и замјеник градоначелника 
Синиша Јефтић и шеф Одсјека за борачко - инвал-
идску заштиту Градске управе Станиша Микеревић, 
делегација Градске борачке организације и предс-
тавници политичких партија СНСД и СДС.

Н. С. 

Помен страдалим 
припадницима Војске РС

Дријен чува 
сјећање на 

петорицу погинулих 
бораца

Светосавска сала код Старе цркве однедавно има 
још једну сврху. Наиме, овај простор је и мјесто за 
пробе дјечијег црквеног хора, који се састаје сваког 
четвртка од 19 часова. 

Свештеник Љубиша Новић објаснио је да је циљ 
хора окупљање најмлађих око цркве. 

- Добродошли су сви предшколци и основци, 
отприлике до 15. године, а увесељавају нас и 
доласци беба. Планирамо да се сваког четвртка од 
19 часова дружимо, играмо, свирамо, учимо нашим 
обичајима, традицији и пјевамо. Почетак сваке пробе 
обиљежи молитва - рекао је Новић додавши да са 
дјецом ради професор клавира Драгана Латиновић. 

Малишани који су се до сада одазвали овој акти-
вности протеклог викенда пјевали су на литургијама 
у Старој цркви и у Саборном храму. 

А. Д.

Стара црква отворила врата 
за најмлађе

Црквени хор окупља
дјецу у молитви и 

дружењу

Дервента је један од најб-
ољих примјера да повољан 
пословни амбијент чини и 
транспарентност локалне уп-
раве, као и подршка инс-
титуција Републике Српске, 
што су препознали многи ин-
острани, у првом реду ауст-
ријски, инвеститори.

Поручено је то протеклог 
петка на састанку градона-
челника Милорада Симића и 
делегације привредника из 
Аустрије, те шефа Предс-
тавништва РС у Бечу Млад-
ена Филиповића.

Градоначелник је истакао 
да је посебно важно што пр-
ивредници у дијаспори преп-
ознају квалитете које нуди 
Дервента.

- Ова посјета је истакла 
квалитетну дервентску пол-
итику, чињеницу да код нас 
послује око 17 аустријских 
компанија, а са хрватским и 
словеначким фирмама, то је 
око 35. Дервента има најв-
ећу концентрацију страног 
капитала у једној локалној 
заједници. Драго ми је да су 
Привредна комора РС и 
представници у Аустрији са 
ових простора, пружили руку 
за даљу сарадњу, а чему 
смо ми одговорили на исти 

начин. Свакако да Дервента 
још увијек има простора за 
инвестиције, без обзира на 
хендикеп у смислу радне 
снаге, али што се употпуњује 
из окружења. Важно је да 
смо коректни и досљедни - 
казао је Симић додавши да 
су отвореност и транспар-
ентност према инвестит-
орима одавно заштитни знак 
ове локалне управе.

- Дервента никада није 
нудила нарочите повластице 
привредницима осим онога 
што држава нуди, али смо 

пружили транспарентност, 
коректност и отвореност, 
што су препознали сви они 
који овдје годинама послују 
- додао је Симић.

Да је одржани састанак 
изузетно значајан за привл-
ачење нових инвестиција 
оцијенио је шеф Представн-
иштва РС у Бечу Младен 
Филиповић.

- Значајно је да у Дерв-
енти фирме из Аустрије по-
слују већ дуги низ година, 
што је најбоља препорука за 
нове инвестиције из дијасп-
оре из разних области. Дого-
ворили смо да ће, када у Де-
рвенти буде организован пр-
ивредни форум, један од 

фокуса бити на привреднике 
из дијаспоре - казао је он 
додавши да више од 250 фи-
рми из Аустрије успјешно 
послују у РС и БиХ.

- То су највећим дијелом 
контакти наших људи у дија-
спори. Посредством Предс-
тавништва успјели смо да 
доведемо фирме у Лакташе, 
Приједор, док у источном 
дијелу имамо велики инте-

рес за инвестирање у област 
текстила. Привредна друш-
тва су препознала добар 
географски положај дијела 
Српске на потезу од Бије-
љине до Козарске Дубице 
који је значајан због близине 
Европске уније. Дервента је 
један од најбољих показат-
еља како то може добро да 
функционише на локалном 
нивоу уз подршку града и 
институција РС и аустријски 
привредници то све више 
препознају - додао је Фили-
повић.

Предузеће „Мрежа нет-
ворк“ једно је од првих које 
је започело пословање у Де-
рвенти, а директор предуз-

ећа које данас запошљава 
286 радника, Зоран Тошић 
казао је да овај град и РС 
имају много тога да понуде 
компанијама.

- Јасно је да ми, послије 
20 година које смо провели у 
РС са нашим производима 
који су препознатљиви у св-
ијету, полако отварамо вра-
та свим другим инвеститор-
има различитих профила. 

Мој приједлог у том правцу 
је да се направи каталог ус-
пјешних Срба са нашег под-
ручја и да се на тај начин 
презентују могућности посл-
овања у РС. Због турбул-
енција у Европи, тренутак је 
повољан, чему свједочи и 
окретање људи из дијаспоре 
Српској – рекао је  Тошић.

Састанку су присуств-
овали и шеф Клуба посл-
аника СНСД-а у Народној 
скупштини РС Игор Жунић, 
замјеник градоначелника 
Синиша Јефтић и начелник 
Одјељења за привреду и 
друштвене дјелатности Сла-
вен Пашалић.

А. Д.

Градоначелник угостио делегацију аустријских привредника и 
шефа Представништва РС у Бечу

Дервента примамљива
новим инвеститорима

Градоначелник истакао 
отвореност и транспарентност 
према инвеститорима као значајне 
адуте

Сарадња
Састанку је присуствовао и Јовица Томић, власник 

фирме која широм Аустрије нуди услуге ефикасног 
начина управљања објектима, опремом и одржавањем, 
а окупља 13 предузећа и 900 радника. 

- Имамо у плану проширење на овдашње тржиште. 
Такође, желимо да допринесемо Српској и Србији 
нашим знањем и контактима - казао је Томић.

Повољно 
пословно 

окружење у 
Дервенти већ је 
препознало 17 

аустријских 
фирми

Улица Петра Мећаве на 
Чардаку пресвучена је нов-
им асфалтом, а нови изглед 
ових дана добија и дио Ул-
ице Косовских јунака у овом 
насељу, саопштено је из Гр-
адске управе.

Осим на Чардаку, нови 
изглед добили су и дијелови 
Озренске улице и путног пра-
вца на Тетими, а средства 
за све ове пројекте обезби-
јеђена су у градском буџету.

Т. К.

_

Инфраструктура
Нови асфалт на 

улицама на 
Чардаку и Тетими
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Привредни и туристички 
потенцијали, манифестације, 
од којих је најстарија нада-
леко познати Вашар, бројна 
удружења и организације који 
чувају традицију и обичаје, 
те знаменитости Дервенте 
испунили су трочасовни пр-
ограм емисије „Караван“ коју 
је протекле суботе Радио - 
телевизија Републике Српске 
емитовала из нашег града.

Посебна посластица био 
је вечерњи концерт Тијане 
Дапчевић у чијим су музи-
чким изведбама и харизми 
на Тргу ослобођења уживали 
бројни Дервенћани. 

У „Каравану“, који се по-
слије двије године поново 
зауставио у Дервенти, иста-
кнуто је да привредну слику 

града чини 901 привредни 
субјекат, од чега око 35 комп-
анија са страним капиталом, 
готово 7.000 запослених, 
махом у привреди, са год-
ишњим извозом „тешким“ 
400 милиона марака.

Градоначелник Милорад 
Симић нагласио је да у Дер-
венти и даље не мањка заи-
нтересованости инвеститора 
за нова улагања.

- Једини наш проблем је 
недостатак радне снаге. Дуги 
низ година, пуне двије дец-
еније, радило се на том при-
вредном угођају и на развоју 
и врло пажљиво смо „вагали“ 
сваку ситуацију и сваку 
прилику - казао је Симић до-
давши да је највећа сатис-
факција када, као што је то 

био случај и са екипом РТРС-а, 
дођу у град послије двије 
године и запазе позитивне 
промјене.

Народни посланик Игор 
Жунић осврнуо се на важн-
ост сарадње са републичким 
институцијама и привредним 

потенцијалима нашег града 
јер се јављају инвеститори 
из европских земаља који су 
заинтересовани да сво ј 
капитал уложе у Дервенту.

- Очекујем још већу под-
ршку државних институција 
како бисмо имали прилику 
да модернизујемо и осавр-
еменимо, како привредне и 
производне капацитете, тако 

и да напредујемо и када је 
ријеч о инфраструктури, сп-
орту и култури - казао је Жу-
нић истакавши да је циљ 
руководства града да Дерве-
нта постане још значајнији 
привредни и администрат-
ивни центар у регији.

Туристичке потенцијале, 
манифестације, смјештајне 
капацитете и гастро понуду 
града представила је дирек-
торица Туристичке организ-
ације Биљана Теофиловић.

- Можемо да се похвалимо 
да заиста имамо неколико 
познатих локација надомак 
града који су прави рај за 
душу и тијело као што су 

мотел „Бабино брдо“, Етно – 
село „Еден“, те  Излетишта 
„Тешендић“ и „Докић“, а када 
је ријеч о ужем центру града 
ту можемо да се похвалимо 
заиста веома добром, а опет 
разноликом понудом гастро 
- специјалитета – објаснила 
је Теофиловићева.

Свој опус дјеловања пред-
ставили су, између осталих, 
Коло српских сестара „Цар-
ица Милица“,  Удружење 
жена „Дервента“ и Музичка 
школа. Кроз „Караван“ је пр-
едстављен и рад вртића 
„Трол“, значај коју у Дерв-
енти, али и региону има Це-
нтар за дјецу и омладину са 
сметњама у развоју „Будућ-
ност“, а амбасадори дервен-
тског спорта били су члан-
ови Рукометног клуба „Дер-
вента“.

Међу знаменитостима града 
посебно мјесто нашао је хр-
аст лужњак у Жеравцу, стар 
око 400 година, те „Бабин 
храст“ чији је дио изложен у 

парку код Укрине.
Забавни дио емисије упо-

тпунила је Женска пјевачка 
група СКУД-а и њихова шк-
ола шаргије те Фолклорна 
секција Основне школе „19. 
април“, а музички гост ем-
сије је била поп - звијезда 
Тијана Дапчевић. 

-  Дервента ми је, од мог 
првог наступа пре 17 година, 
остала у лепом сећању, као 
и мом тадашњем бенду по 
спектакуларној публици, ди-
вним људима, а овог пута 
сам имала прилику и да се 
прошетам по граду. Заиста 
диван град, а публика је и 
сада била сјајна - казала је 
Дапчевићева захваливши се 
Дервенћанима на добродо-
шлици.

-  Концерт нам је био уж-
итак, а све захваљујући „Ка-
равану“, а и градоначелнику 
који је Дервенћанима пружио 
прилику да слушају квалит-
етну музику - казала је Дап-
чевићева.                      Т. К.

Емисија Радио - телевизије РС емитована из нашег града

„Караван“ истакао одлике 
и љепоте Дервенте

Минуте у „Каравану“ добили 
привредници, удружења, 
организације и знаменитости 
града

Дервентски лист
Међу обиљежјима Дервенте нашао се и „Дервентски 

лист“, који се пред читаоцима налази већ 112 година. 
Директор јавног предузећа „Дервентски лист и Радио 
Дервента“ Чедо Вујичић подсјетио је на значај овог 
листа за Дервенту, те намјере да град поново добије 
своју радио станицу.

Посебна 
посластица 

био вечерњи 
концерт 
Тијане 

Дапчевић

Овогодишње представнице 
Дервенте у плесно - музи-
чком такмичењу „Ритам Евр-
опе“, вокал Ташја Ристић и 
плесачице Елена Станојевић, 
Марија Мартић, Владана Дл-
акић и Ленка Симић, сутра 
(петак) браниће боје Дерв-
енте на сцени овог фестива-
ла на Палама.

Успјех у новој сезони так-
мичења представницима Де-
рвенте пожелио је и градон-
ачелник Милорад Симић, 
изразивши задовољство што 

град по трећи пут има своје 
представнике.

Дервенћанке ће под редн-
им бројем 3 представити 
Луксембург пјесмом „Fighter“ 
пјевачице Тали, а наступу су 

претходиле припреме, укљу-
чујући и буткампове на Па-
лама са стручњацима фес-

тивала.
- Атмосфера у екипи је сј-

ајна, све смо много узбуђене 
и наравно има мало и оне 
позитивне треме. Из моје 
перспективе мислим да смо 

се довољно добро припрем-
иле и надам се да ће се наш 
труд исплатити - казала је 

Ристићева додавши да је 
циљ пласман међу првих пет 
екипа које ће наступити на 
гранд финалу у Будви.

Обзиром да су прошло-
годишњи представници Дер-
венте обезбиједили наступ у 
гранд финалу 2025. године, 
побједа и овогодишњих пр-
едставница би значила двије 
дервентске екипе у гранд 
финалу. 

Такмичење ће у 20 часова 
преносити Радио – телеви-
зија РС.                         А. Д.

Екипа из нашег града представиће се у новом издању „Ритма Европе“
Дервенћанке сутра бране боје Дервенте

Ревијални дио
Ревијални дио такмичења обиљежиће соло наступ 

Дервенћанке Иване Симић, са пјесмом „Secret combi-
nation“.
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Проширење капацитета 
вртића „Трол“ тече плани-
раном динамиком, а обим-
ном послу, барем када је 
ријеч о грубим грађевинским 
радовима, назире се крај. 

Како су из Градске управе 
објаснили тренутно се изво-
де зидарски радови.

- Зидање је у завршној 
фази, а претходно су заврш-
ени послови на инсталац-
ијама за воду, електричну 
енергију и канализацију. 
Преостало је још да буде 

завршен предвиђени посао на 
вањској водоводној мрежи, 
који је, такође, у току - каз-
али су из Градске управе до-
дајући да ће услиједити по-
слови на машинским инста-
лацијама те уградња фаса-
дне браварије.

Напоменули су да је прет-

ходно завршена санација 
равног крова, односно бив-
ше тарасе.

Посао проширења вртића 
вриједан је 908.668 марака, 
док цјелокупна инвестиција 

кошта око 1,22 милиона КМ, 
а новац је у потпуности из-
двојен из буџета града. 

Проширењем јавне пред-
школске установе биће обе-
збијеђено мјесто за још око 
140 малишана, што би тре-
бало у потпуности да избр-
ише листу чекања, а самим 
тим отвара се простор за но-
ва радна мјеста. Осим тога, 
вртић ће проширењем доб-
ити и могућност за нове са-
држаје.

Уговорени рок за заврше-
так радова је 180 календар-
ских дана од увођења изво-
ђача у посао, а посао је по-
вјерен дервентској фирми 
„ДСД пројект“.                 Т. К. 

Проширење вртића „Трол“ 
ускоро улази у нову фазу

При крају груби 
грађевински радови

Вртић ће добити још око 140 
мјеста и нове садржаје

НОВОСТИ

Раскрсница испод Центра 
за културу на којој се укрш-
тају Трг ослобођења и улице 
одред војводе Мишића, Ђе-
нерала Драже и патријарха 
Дожића већ има нови изглед, 

а ускоро би требало да доб-
ије и предвиђени кружни ток, 
нове тротоаре, ивичњаке и 
асфалт.

Ријеч је о пројекту вријед-
ном 105.000 марака који се 
финансира из буџета града, 
а ова раскрсница по завр-

шетку радова биће реконстр-
уисана у кружни ток са чети-
ри излаза, чиме ће постати 
безбједнија за саобраћај.

Радови су почели у авгус-
ту, а до сада је, према инф-

ормацијама из Градске упр-
аве, завршена реконструкција 
водоводне мреже у дијелу 
Трга ослобођења и самој 
раскрсници.

Осим тога, изграђени су и 
нови водоводни шахтови и 
нове инсталације уличне 

расвјете, а тренутно се по-
стављају нови сливници и 
нивелишу шахтови.

- Упоредо с тим, граде се 
и ивичњаци и доњи носећи 
слој коловозне конструкције 
- казали су из Одјељења за 
стамбено - комуналне посл-
ове Градске управе додавши 
да по завршетку ових рад-
ова, слиједи припрема за ас-
фалтирање једне од улица. 

-  Слиједи припрема за по-
стављање асфалтног слоја у 
комплетној Улици одред вој-
воде Мишића – казали су из 
одјељења. 

А. Д.

Путно чвориште испод Центра за културу 
добија нови изглед

На раскрсници ускоро 
кружни ток и нови асфалт

Нови асфалт добиће комплетна 
Улица одред војводе Мишића

У протеклих седам мјес-
еци рад Дома здравља је 
много функционалнији и оп-
еративнији у смислу пружања 
свих услуга које имамо угов-
орене са Фондом здравств-
еног осигурања, а евидентна 
је и боља приступачност и 
информисаност о условима 
и  начину пружања услуга.

Истакла је то директорица 
јавне здравствене установе 
прим. др Биљана Ненадић 
додавши да и у предстојећем 
периоду слиједи додатно 
унапрјеђење свих сегмената 
рада. И поред тога, како је 
нагласила др Ненадић, 
неусаглашеност и евенту-
ално незадовољство пациј-
ената су нормалне реакције.

- Свјесни смо чињенице 
да обављамо дјелатност гдје 
у процесу рада може доћи 
до неусаглашености и нез-
адовољства пацијената што 
је сасвим природно, али сви 
тимови породичне медиц-

ине, као и друге организа-
ционе јединице које учест-
вују у процесу рада се труде 
да то буде на обострано за-

довољство. Све то мјеримо 
резултатима анкета које за 
све службе пацијенти испу-
њавају анонимно, а који по-
казују да је 80 одсто паци-
јената задовољно – истакла 

је директорица Дома здравља.
Друга карика која то потв-

рђује, додаје, су и редовне и 
ванредне контроле које пр-

оводи Фонд здравственог 
осигурања, а које показују да 
у потпуности поштујемо одр-
едбе уговора, што је гарант 
и потврда да се услуге врше 
по слову закона, без опет-

ерећивања буџета пацијента.
- Обећали смо уназад 

седам мјесеци да ће наши 
доктори ићи на едукације из 
различитих области, одно-
сно оних услуга које је Фонд 
РС одобрио и уврстио за 
осигурана и регистрована 
лица. Едукације су успјешно 
завршене за ултразвук прег-
леде стомака, штитне жлије-
зде и дојке, дермоскопију и 
спирометрију, а пет доктора 
је сертификовано да раде 
ове услуге. Све то је у циљу 
брже дијагностике наших 
пацијената, као и растер-
ећења појединих служби – 
прецизирала је др Ненадић 
најављујући да је у току на-
бавка новог дермоскопа и 
спирометра, док ултразв-
учни апарат за поменуте ус-
луге Дом здравља већ има.

- Врло је битно напоме-
нути да све промјене за усл-
уге које користе наши гра-
ђани и које им омогућава 

Фонд, врло транспарентно 
се примјењују од дана кад 
ступају на снагу, тако да 
молим кориснике да не чи-
тају тенденциозно написане 
текстове на друштвеним мр-
ежама које из контекста изв-
лаче информације које оби-
чно пишу они којима није ст-
ало да истакну позитивне 
примјере, већ управо супр-
отно. То може да повлачи и 
другу врсту одговорности – 
нагласила је др Ненадић 
казавши да Дом здравља 
има добар континуитет пру-
жања свих  услуга уговоре-
них од стране Фонда здрав-

ственог осигурања, а све ос-
тале услуге које ова устан-
ова не пружа пацијентима 
омогућавају пратећи слово 
закона. 

- Остало не дозвољавамо 
да иде на терет наше уста-
нове, а није ни у складу са 
Законом о здравственој за-
штити. Наравно, ту смо да и 
даље унапређујемо наш рад, 
растемо у систему здравства 
како најбоље одговара на-
шим грађанима. Дервентски 
Дом здравља је, одговорно 
тврдим, један од боље орг-
анизованих - нагласила је др 
Биљана Ненадић.

Прим. др Биљана Ненадић, директорица Дома здравља

Уведене промјене у
служби пацијената 
и функционалности

Педијатрија
Директорица Дома здравља најавила је и да ће од 

новембра ове године педијатријска служба бити упот-
пуњена новим педијатром, али и новим начином рада.

- Ријеч је о љекару који се специјализовао за нашу 
установу, а ова служба ће пацијентима бити доступна 
у двије смјене, пратећи и рад других служби. Водећи 
рачуна да наш град има довољно педијатара, имамо и 
још једну нашу докторицу која је на специјализацији из 
ове области. То су специјализације које трају пет годи-
на и због тога ми је изузетно задовољство најавити да 
ће наша установа бити употпуњена овим профилом 
љекара. У Министраство здравља и социјалне заштите 
упућени су и захтјеви за још три специјализације за које 
очекујемо повратне информације - казала је др Ненадић.
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СНСД има потребну снагу 
да настави развијати Дерв-
енту, а важна полуга у томе 
је Игор Жунић под чијим во-
ђством град може да отвори 
нову страницу напретка.

Поручено је то протеклог 
петка на централном пред-
изборном митингу СНСД-а, 

на којем су подршку кандид-
атури Игора Жунића за гр-
адоначелника и одборничкој 
листи странке за Скупштину 
града пружили лидер СНСД-а 
Милорад Додик и најуже рук-
оводство партије са потп-

редсједницом Жељком Цви-
јановић.

Жунић је поручио да је 
СНСД у Дервенти направио 
чудо, а да је његов циљ нови 
период развоја града.

- Дервента је град који ит-
екако зна да цијени напредак 
и залагање, а оно што ја мо-

гу да обећам и тврдим, јесте 
да нам тек слиједи период 
развоја. СНСД је у овом гра-
ду, на челу са Милорадом 
Симићем, направио чудо, а 
ја сам спреман да направ-
имо чудо над чудима. Сас-

вим сам сигуран да ће у нар-
едних десет година ово пос-
тати и љепши и већи и бога-
тији и развијенији град - ист-
акао је Жунић додавши да 
ће наставити да стоји раме 
уз раме са народом и да ће, 
као и до сада, радити искљу-
чиво за добробит Дервенте.

Пуну подршку кандидату 
СНСД-а за градоначелника 
Дервенте и одборничкој лис-
ти пружио је предсједник ст-
ранке Милорад Додик.

- Игора Жунића познајем 
годинама. Он је веома важан 
човјек унутар наше странке, 
али је још важнији за Дерв-
енту и њену будућност. Так-
ође, морам да истакнем ва-
жност свега оног што је тре-
нутни градоначелник Мило-
рад Симић урадио за Дерв-
енту. Овај град је изградио 
из пепела и оставио један 
озбиљан печат развоја. Али, 

свакако је сада вријеме за 
неку нову енергију, а пред 
Жунићем су велике ствари - 
казао је Додик додавши да 
уз Жунићеву могућност да 
лако отвара сва врата, 
Дервенту несумњиво чека 
напредак.

Додик је позвао Дервенћ-

ане да подрже и листу ка-
нидата СНСД-а за Скупшт-
ину града, казавши да се 
ради о перспективним људи-
ма са визијом.

Потпредсједница СНСД-а 
Жељка Цвијановић истакла 
је да је Игор Жунић своју сн-
агу и способност доказао ра-
дећи велике ствари у Наро-
дној скупштини Републике 
Српске.

- Не сумњам да ће и на 
нивоу локалне заједнице ур-
адити све оно што је неопх-
одно да би Дервента одрж-
ала континуитет развоја. 

Ово је град који је био 
сравњен са земљом, а данас 
привлачи пословне људе и 
најмање што очекујем јесте 
да ће Игор Жунић испратити 
такав темпо развоја - ист-
акла је Цвијановићева напо-

менувши да је СНСД увијек 
ту да отвори врата привре-
дним улагањима и да не 
сумња да је пред Дервентом 
свијетла будућност.

Давор Симић, носилац ли-
сте СНСД-а за Скупштину 
града, напоменуо је да је 
Дервента вођена овом стра-
нком већ 20 година лидер 
региона и да је то правац ко-
јим треба да иде и у буду-
ћности.

- Ми настављамо истим, 
сигурним путем, да градимо 
и развијамо наш град, јер 
нам не недостаје енергије и 
воље, а континуитет итекако 
имамо - казао је Симић дод-
авши да ће Игор Жунић, као 

градоначелник Дервенте, 
бити мотор развоја и унапрј-
еђења како овог града, тако 
и региона.

На митингу су подршку ка-

ндидату СНСД-а за градо-
начелника и одборничку ли-
сту пружила и руководства 
градских одбора Уједињене 
Српске, Социјалистичке па-
ртије и НДП-а, те чланови и 
симпатизери партије и бр-
ојни Дервенћани.            Т. К.

СНСД, са руководством странке, одржао предизборни митинг

Уз СНСД и 
Игора Жунића 

Дервента 
отвара нову 

страницу 
развоја

Сасвим сам сигуран да ће у 
наредних десет година Дервента 
постати и љепши и већи и 
богатији и развијенији град, 
истакао Жунић

Одборничка листа
На предизборном митингу представљени су сви 

кандидати за одборнике у Скупштини града, њих 34.

Руководство 
СНСД-а пружило 

пуну подршку 
Жунићу и 

одборничкој 
листи 

1. Литерарни и ликовни радови: 
- Радови се шаљу у коверти, групно или појединачно, са назначеним именом и презименом 

ученика, разредом, школом и предметним наставником, са назнаком „За фестивал“ и контакт 
телефоном предметног наставника;

- радови ће бити разврстани у категорије за нижи и виши узраст; 
- радови морају бити оригинални и самостално урађени за шта су одговорни предметни наставници; 
- литерарни радови морају бити прекуцани; 
- радове слати до 9. октобра 2024. године;
- све приспјеле радове оцјењиваће стручни жири; 
- тема ликовних радова је „Смијех је лијек за душу“;
- тема литерарних радова је „Смијех је лијек за душу“;
Стручни жири ће наградити три најбоља литерарна и три најбоља ликовна рада. За изузетан 

допринос у литерарном стваралаштву биће додијељена Повеља „Оља Милинковић“. Сви учесници 
фестивала биће награђени дипломом „Златни дјечији осмијех“. 

2. Дефиле: 
- У дефилеу с разноврсним и маштовитим креацијама костима, ликова из књижевних дјела, 

цртаних филмова и слично, као и детаљима из природе и свакодневног живота с различитим 

занимљивим порукама могу да учествују школе с подручја града, регије, Републике Српске и шире 
као и дјечија обданишта и друге установе васпитно - образовног типа;

- пријаве за учешће у дефилеу слати до 4. октобра 2024. године (број учесника, контакт телефон 
и начин доласка у Дервенту);

- учесници треба да буду препознатљиви по оригиналности, а у складу с нашом традицијом, 
културом и васпитно - образовним системом.

 3. Изложбени простори секција школе: 
- Вође секција школе домаћина организоваће изложбене просторе.
4. На фестивалу 18. октобра 2024. године биће уприличена додјела награда и захвалница, 

присуство маштовитом дефилеу и пригодном програму у Спортском центру. Маштовити дефиле 
креће испред школе у 13 часова, а програм у Спортском центру је у 14 часова. 

 Контакт телефони: 065/870-827. Школа: 053/333-093; е-mail: os105@skolers.org 
Покровитељ манифестације: градоначелник Милорад Симић          

Медијски покоровитељи: Дервентски лист и ТВ К3      
  

                                                                                                                                Директор школе 
Елвира Миљић

Основна школа „19. април“
Светог Саве 4, Дервента 
Поводом 19. Фестивала хумора и дјечијег стваралаштва који ће бити одржан 18. октобра 2024. године расписује  

К О Н К У Р С 
за литерарне и ликовне радове ученика основних школа и предшколских установа и учеснике у дефилеу улицама Дервенте   
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С обзиром да је инфрас-
труктура један од круцијал-
них елемената који дефинишу 
квалитет живота у некој ло-
калној заједници, која је Ваша 
визија за њено унапрјеђење?

- Превасходно, неопходно је 
извршити ревизију имплемен-
тираних пројеката, као и пројек-
ата који су у фази реализације 
са циљем елиминисања неодг-
оворности и недисциплине у 
обављању јавних радова и 
враћање права струци да посао 
ради у складу са правилима и 
моралним кодексом. Инфраст-
руктура је један од најважнијих 
елемената развијене локалне 
заједнице и друштва. Инфра-
структуру и организацију града 
неопходно је планирати дугоро-
чно и визионарски. Сматрам да 
је овако важна питања потребно 
препустити архитектама, урба-
нистима, просторним планерима 
и грађанима. Планирање кроз 
мање цјелине, што представља 

тренутни начин, измјенама регу-
лационих планова биће погубно 
на дуже временске стазе. Ви-
шеспратна изградња на мјест-
има гдје инфрастуктура не пра-
ти потребе тих објеката изаз-
ваће нам проблеме са вод-
оснабдијевањем, канализац-
ијом, паркинг простором и на 
крају утиче на квалитет живота 
сваког појединца на том прост-
ору. Моја визија за унапрјеђ-
ење и рјешавање инфрастуктуре 
је генерални урбанистички план. 
Урбанистички план представља 
стратешки документ на мини-
малан период од 20 година, који 
поставља јасне смјернице и 
циљеве развоја града у ужем и 
ширем подручју. Урбанистички 
план биће развојни и улагачки 
потенцијал за све инвеститоре 
који желе уложити свој новац у 
нашу Дервенту.

Које су, према Вашем миш-
љењу, најважније и највеће 
инфраструктурне потребе 

С обзиром да је инфра-
структура један од круц-
ијалних елемената који 
дефинишу квалитет жив-
ота у некој локалној заје-
дници, која је Ваша визија 
за њено унапрјеђење?

- Водоводи, канализација, 
путеви, улице, тротоари, ра-
свјета, паркови су елементи 
који живот у заједници чине 
лијепим или тешким. Иако је 
у протеклим годинама доста 
рађено на овом плану, ипак 
још увијек постоје потребе 
које су евидентне и које ће 
бити у фокусу мог рада. Већ 
сам рекао да је план да се 
потпуно уреди центар града, 
а то ће условити да се ве-
лики дио инфраструктурних 
објеката реконструише или 
граде нови. Такође, Укрина 
ће бити један од приоритета, 
као и водоводи и канали-
зација, јер то су пријеке пот-
ребе Дервенте. Једно од 

мојих опредјељења је да ни 
један, иоле значајан пут, на 
подручју Дервенте не буде 
макадамски, да реконструи-
шемо путеве према највећим 
сеоским центрима, те да се 
добрим саобраћајницама 
повежемо са сус једним 
мјестима.

Такође, уличну расвјету 
желим да модернизујемо, 
примјеном нових техноло-
гија, али и да је ускладимо 
са потребама грађана. Осим 
функционалности, што је 
основни разлог, улична рас-
вјета је и важан декоративни 
детаљ у урбаним подруч-
јима.

Које су, према Вашем 
мишљењу, најважније и 
највеће инфраструктурне 
потребе на подручју града?

- Један од најважнијих 
пројеката иза којег стојим је 
изградња регулисаног тока 
ријеке Укрине, изградња но-

С обзиром да је инфрас-
труктура један од круцијал-
них елемената који дефинишу 
квалитет живота у некој ло-
калној заједници, која је Ваша 
визија за њено унапрјеђење?

- Инфраструктура чини окос-
ницу сваке заједнице, а у Дер-
венти замишљам будућност у 
којој ће градска инфраструктура 
бити модерна, ефикасна и од-
ржива. Мој циљ је да сваком 
грађанину пружим безбједне, 
приступачне и добро одржаване 
јавне услуге и просторе, а са-
мим тим и бољи квалитет жив-
ота. Краткорочно, фокусираћемо 
се на хитне потребе као што су 
надоградња градске путне 
мреже, проширење водовода и 
канализације и побољшање јав-
не расвjете. Међутим, моја дуг-
орочна визија је да модерни-
зујем нашу инфраструктуру кроз 
технологије паметних градова, 
као што су интелигентно управ-
љање саобраћајем, енергетски 
ефикасно освјетљење и диги-

талне платформе које омог-
ућавају грађанима да пријаве 
проблеме и прате напредак. По-
ред тога, осигуравање одржив-
ости развоја инфраструктуре је 
кључни дио мог плана. То значи 
интеграцију зелених енергетских 
рјешења, смањење отпада и 
стварање еколошки прихватљ-
ивих јавних простора. 

Које су, према Вашем миш-
љењу, најважније и највеће 
инфраструктурне потребе 
на подручју града?

- Дервента се суочава са не-
колико критичних инфраструкт-
урних изазова којима је пот-
ребна хитна пажња. Прво и на-
јважније, путеви и управљање 
саобраћајем су озбиљан про-
блем. Многи путеви су у лошем 
стању, посебно улице у граду, 
са рупама и неадекватном сигн-
ализацијом, са вјештачким изб-
очинама - познате и као лежећи 
полицајци (обавезна инстала-
ција одговарајућих саобраћајних 
знакова и морају бити јасно 

                              Владо Ковачевић,   кандидат СДС-а - воља народа за градоначелника

                                  Игор Жунић,   кандидат СНСД-а за градоначелника

                                     Миле Тадић,   независни кандидат за градоначелника

                                                 Дервентски лист     кроз четири издања представиће предизборне програме сва три кандидата за градоначелника Дервенте.

Поводом Свјетског дана срца, који се 
обиљежава 29. септембра, екипе Дома 
здравља ће у недјељу од десет до 14 
часова у „Хипер Корт“ и „Бинго“ маркетима 
суграђанима бесплатно мјерити крви прит-
исак, ниво шећера у крвни, индекс тјел-
есне масе и пружати савјете о смањењу 
ризика од кардиоваскуларних обољења.

Из ове здравствене установе су ист-
акли да је циљ ове превентивне актив-

ности упознавање становништва са 
проблемом кардиоваскуларних обољ-
ења, мјерама превенције ових обољења 
и рано откривање фактора ризика.

Свјетска здравствена организација и 
Свјетска федерација за срце од 2000. 
године 29. септембар користи како би се 
подигла свијест јавности о учесталости 
оболијевања и умирања од кардиоваску-
ларних болести и значају превенције.

Народна библиотека „Бранко Радичевић“ угост-
иће у уторак, 1. октобра, Ненада Гугла, који ће одр-
жати предавање из области бизниса, спорта и лич-
ног усавршавања, а представиће и своја књижевна 
издања. 

Гугл већ 15 година води тренинге из различитих 
области, аутор је телевизијске емисије „Бит“ и суос-
нивач сајта www.predavanja.com, онлајн платформе 
за образовање. Почетак предавања предвиђено је у 
19 часова. 

Н. С. 

Дом здравља обиљежава 
Свјетски дан срца

Бесплатно мјерење 
крвног притиска и 
шећера у недјељу

Народна библиотека  
Ненад Гугл 1. 

октобра гостује у 
Дервенти
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на подручју града?
- Развој инфраструктуре у 

Дервенти мора бити стратешки 
дефинисан и усмјерен ка прив-
реди и грађанима. Наша намј-
ера је да инфраструктура пост-
ане основа за развој привреде, 
али и да грађанима омогући 
достојанство и виши квалитет 
живота. Сматрам да је највећа 
инфраструктурна потреба свих 
грађана квалитетнији и сигур-
нији саобраћај како за моторна 
возила, тако за пјешаке и бицик-
листе свих градских и пригр-
адских подручја. Неопходно је 
све саобраћајнице прилагодити 
законским оквирима, те одра-
дити нову категоризацију свих 
улица и путних праваца. Свјед-
оци смо да велика већина саоб-
раћајница у ужем центру града 
нема тротоар, а у великој већи-
ни ни законски прописану шир-
ину за неометан двосмјерни са-
обраћај. Непходно је одрадити 
прописну вертикалну и хоризон-

талну сигнализацију те тротоаре 
и саобраћајнице у складу са 
потребама родитеља са дјечи-
јим колицима и инвалидима. 
Инфраструктурне пројекте, као 
што је водовод и канализација, 
неоходно је у континуитету раз-
вијати и радити, а не пуно об-
ећавати у предизборним годи-
нама. Ове инфраструктурне кат-
егорије су уставно право сваког 
грађанина, а не модернизација. 
Плански ћемо развијати канал-
изациону инфраструктуру у 
граду и приградским насељима 
са пречистачем. Недопустиво је 
непречишћене отпадне воде исп-
уштати у водотоке у 21. вијеку. 
У Улици Светог Саве канализа-
ција се директно улива у Ста-
рачу, коју треба развијати као 
парк или риболовни ревир, а не 
да служи као септичка јама. Та-
кође, сматрам да је велика ин-
фрастуктурна потреба свих гра-
ђана незамућена вода и конс-
тантно снабдијевање водом, а 

свједоци смо да Дервента има 
проблем са старим извориш-
тима, те неквалитетним управљ-
ањем водоводном мрежом и но-
вим пројектима.

Имате ли план рјешавања 
конкретних инфраструкту-
рних пројеката (путеви, ул-
ице, тротоари, расвјета, во-
довод, канализација, итд)? 

- Грађани требају знати да 
рјешавање битних питања, као 
што је инфраструктура, захтије-
ва вријеме. Сигурно могу да 
тврдим да ће резултати бити ви-
дљиви, свим становницима, већ 
за годину или двије. Оно што 
представља мој план јесте да за 
четири године ријешимо питање 
водоизворишта, те да спријеч-
имо замућење воде послије сва-
ке мање кише, те активно про-
налажење нових изворишта и 
водопотенцијала. Осим тога, пл-
ан је да у градском подручју ре-
констуришемо улице које немају 
регулисан пјешачки ток саобр-

аћаја, те да тротоарима покр-
ијемо све улице, а тротоари 
тренутно недостају на 70 одсто 
градских саобраћајница. Уз ову 
реконструкцију на градском под-
ручју, изградити и бициклисти-
чке стазе, по угледу на Слов-
енију или Аустрију. План је да 
реконструишемо и путне правце 
према Осињи, Календеровцима, 
Кострешу, Омерагићима, те ост-
алим мјестима која се прикљ-
учују или ослањају на ове путне 
правце. Недопустиво је да нас-
еља Луг и Поље, која имају 
највећи привредни развој и 
значајан број становника, још 
увијек немају ријешено питање 
тротоара, канализацију, обо-
ринске канале, па чак и расв-
јету. Осим реконструкције са-
обраћајница на ове путне пра-
вце додати тротоаре, те ре-
гулисати бициклистички са-
обраћај увођењем бициклис-
тичких стаза.

вог моста, игралишта, стазе 
и кеја поред ријеке. Потре-
бна је изградња парка на 
десној обали Укрине, који је 
предвиђен регулационим 
планом и спреман сам да 
уђем у потребне поступке 
како би тај простор, заједно 
са парком на лијевој обали 
Укрине, за којег се већ ради 
идејно рјешење, и парком „9. 
јануар“ била једна парковска 
цјелина. У наредне четири 
године потребно је реконс-
труисати све градске улице, 
заједно са изградњом трот-
оара. Када је о водоводима 
ријеч, онда је добра ствар 
да је велики дио Дервенте 
покривен водоводима, али 
има подручја гдје морамо да 
доводимо воду. Такође, кре-
нуће се у изградњу новог ре-
зервоара на Томасовом 
брду, уређење водозахвата 
који се сада користе, као и у 
истраживање нових налаз-

ишта воде. Неопходна је 
изградња канализације у 
Лугу, Поточанима, Вуковар-
ској улици и свугдје гдје не-
достаје и већ сљедеће годи-
не почиње изградња кан-
ализације у Лугу. Изгради-
ћемо нове саобраћајнице и 
све остале инфраструктурне 
објекте неопходне за несм-
етан и квалитетан живот и 
рад у новим објектима у 
центру града. Жеља ми је да 
Дервента буде град дрвећа 
и дрвореда и у наредном пе-
риоду очекујем да посадимо 
најмање 500 садница и да 
нам град изгледа савремено 
и модерно. У Новом насељу 
ћемо завршити све започете 
пројекте, а осим тога желим 
да ту изградимо један трг са 
парком. Један од основних 
задатака јесте повезивање 
Гаковца и Чардака новом 
улицом и да између ова два 
насеља направимо нови 

излаз из града. У наредних 
неколико година план је да 
реконструишемо путеве пр-
ема Осињи и Календеро-
вцима, да завршимо све 
путне комуникације према 
сусједним мјестима и да 
урадимо сву инфраструктуру 
у нашим селима и да не 
буде нити једног макада-
мског пута. 

Имате ли план рјеша-
вања конкретних инфр-
аструктурних пројеката 
(путеви, улице, трото-
ари, расвјета, водовод, 
канализација, итд)? 

- Пројекат изградње рег-
улисаног тока ријеке Укрине 
радићемо са Владом и Во-
дама РС, а реконструкција 
путева који нас повезују са 
осталим мјестима је већ у 
току и реализују их „Путеви 
Српске“.  Наравно да за 
сваку озбиљнију инвестицију 
очекујемо помоћ и подршку 

предсједника и Владе, а 
добру проходност у том 
смислу олакшава чињеница 
да дијелимо иста политичка 
увјерења. За рјешавање 
многих потреба и пројеката 
постоје модели које при-
мјењују локалне заједнице у 
развијенијим друштвима. Ту, 
прије свега,  мислим на 
различите домаће и међу-
народне фондове који пос-
тоје управо за ове намјене. 
Наравно, добар дио инфр-
аструктурних потреба рје-
шаваћемо властитим сред-
ствима, јер се у претходном 
периоду показало да је то 
могуће.  Али,  најважнија 
чињеница у тој области су 
потребе наших грађана који 
ће имати прилику да на 
различите начине покрећу 
иницијативе, дају приједлоге 
и учествују у доношењу 
коначних одлука.

видљиви како би се возачи на 
вријеме припремили на успора-
вање), што свакодневно крет-
ање чини неефикасним и неси-
гурним, а грађане фрустрира. 
Ширење и модернизација путне 
мреже је од суштинског значаја 
за побољшање протока саобр-
аћаја и обезбјеђивање сигурни-
јих путева и за возаче и за пје-
шаке. Још једна потреба је про-
ширење система водоснабди-
јевања и канализације. Док су 
урбана подручја релативно 
добро покривена, многа рурална 
подручја и даље немају приступ 
поузданом водоснабдијевању и 
одговарајућим канализационим 
системима. Ово утиче на квал-
итет живота, а представља и 
ризик по здравље и животну ср-
едину. Јавна расвјета и побо-
љшања тротоара су од кључне 
важности за побољшање безбј-
едности и проходности у граду. 
Многа стамбена насеља пате од 
лошег освјетљења, што их чини 
несигурним, посебно ноћу. Ун-

апрјеђењем уличне расвјете и 
проширењем тротоара Дервенту 
ћемо учинити градом погоднијим 
за пјешаке. 

Управљање отпадом је још 
једна област која захтијева па-
жњу. Ефикаснији и еколошки пр-
ихватљивији систем прикуп-
љања отпада, заједно са рец-
иклажом, помоћи ће да град 
буде чист и да се смањи утицај 
отпада на животну средину. На 
крају, јавне и зелене површине 
Дервенте су недовољно искори-
шћене. Стварање више паркова, 
игралишта и рекреативних про-
стора не само да ће побољшати 
естетику града већ и промо-
висати здравији начин живота 
за грађане.

Имате ли план рјешавања 
конкретних инфраструкту-
рних пројеката (путеви, ул-
ице, тротоари, расвјета, во-
довод, канализација, итд)? 

- Да, имам детаљан план за 
рјешавање ових инфраструкт-
урних изазова кроз фазни раз-

вој. Прва фаза се фокусира на 
поправке и проширења путева, 
а приоритет је на најпромет-
нијим путевима и онима у најл-
ошијем стању. Осигураћемо да 
сви путеви буду прописно асф-
алтирани, са јасном сигнализ-
ацијом и безбједним пјешачким 
прелазима. Поред тога, биће 
имплементиран нови систем 
управљања саобраћајем како би 
се смањиле гужве и побољшала 
безбједност на кључним раскр-
сницама. Што се тиче водосн-
абдијевања и канализације, мој 
план укључује сарадњу са рег-
ионалним и међународним орга-
низацијама како би се обез-
биједила средства за прошир-
ење мреже, посебно у руралним 
областима. Ово ће укључивати 
надоградњу постојећих постр-
ојења за пречишћавање воде 
како би се осигурала чиста и 
безбједна вода за све. Такође 
ћемо радити на проширењу кан-
ализационих система на недов-
ољно опскрбљена подручја, 

спрјечавању опасности по жи-
вотну средину и побољшању 
јавног здравља. Што се тиче 
уличне расвјете и тротоара, пл-
ан је да се изврши надоградња у 
цијелом граду, почевши од 
најкритичнијих области: школске 
зоне, паркови и стамбена нас-
еља. Биће постављена нова 
енергетски ефикасна ЛЕД ули-
чна расвјета како би се побољ-
шала безбједност и смањили 
трошкови енергије. Јавна расв-
јета и у руралним подручјима. 
За управљање отпадом плани-
рам да уведем ефикасније руте 
за сакупљање отпада, изград-
имо више рециклажних центара 
и покренемо јавне кампање за 
подстицање рециклаже. Заврш-
ни аспект плана укључује развој 
јавних простора. Обезбједићу 
средства за изградњу нових 
паркова, дјечијих унутрашњих и 
вањских играоница, игралишта, 
спортских објеката, као и рено-
вирање постојећих зелених пов-
ршина.  Ово ће грађанима 

пружити више могућности за 
рекреацију и побољшати укупан 
квалитет живота у Дервенти.

Пажљивим планирањем, ст-
ратешким улагањима и сарадњ-

ом са вишим нивоима власти, 
можемо да трансформишемо 
инфраструктуру града и знач-
ајно побољшамо квалитет живо-
та свих становника.

                              Владо Ковачевић,   кандидат СДС-а - воља народа за градоначелника

                                  Игор Жунић,   кандидат СНСД-а за градоначелника

                                     Миле Тадић,   независни кандидат за градоначелника

                                                 Дервентски лист     кроз четири издања представиће предизборне програме сва три кандидата за градоначелника Дервенте.
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Владо
Ковачевић

ГРАДОНАЧЕЛНИК

РАДИМО ЗА ДЕРВЕНТУ

Гордана
Видић

Жељко
Наградић

Милка
Катанић

Недељко
Станић

Санела
Ристић

Бранко
Катанић

Славко
Бојанић

Сања
Николић

Весна
Марковић

Дражен
Станић

Јована
Веселиновић

Дејан
Калопер

Ружица
Чанчаревић

Срђан
Мајсторовић

Перица
Богдан

Дајана
Ивковић

Драгослав
Кузмановић

Златомирка
Маринковић

Славко
Топаловић

Гордана
Дујаковић

Перо
Ђурић1

9
Божидар

Савовић8 10 11 12 Оливера
Петровић13Дијана

Јефтић7

2 3 4 5 Витомир
Пиваш6

16
Ненад

Милић15 17 18 19 Саво
Вајић20Милорад

Бјелошевић14

23
Михајло

Зечевић22 24 25 26 Дејан
Ђукић27Нина

Ђурић21

30
Тедо

Живковић29 31 32 33 Милорад
Новаковић34Марина

Будишић28

КАНДИДАТИ ЗА ОДБОРНИКЕ
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Композиције великана кл-
асичне музике у извођењу 
пијанисте Стефана Лопан-
дића чиниле су концерт на 
новом клавиру који се одне-
давно налази у Народној би-
блиотеци „Бранко Радичевић“. 

Лопандић је нагласио да му 
је било драго што је био први 
пијаниста који је засвирао на 
новом клавиру.

- Заиста ми је част да госту-
јем у Дервенти, по први пут, а 
овај клавир је свијетао примјер, 
с обзиром да у мањим град-
овима нема овако добрих 
инструмената, који треба да 
се искористе за концерте - 

казао је Лопандић који тр-
енутно припрема регионалну 
турнеју.

Директорица библиотеке 
Мирјана Плиснић истакла је 
задовољство што ова устан-
ова сада има прилику да ор-
ганизује концерте класичне 
музике.

– Ово је први у низу овак-
вих концерата и умјетности 
коју ћемо да славимо у нар-
едном периоду. Надам се да 
ће концерти и извођачи које 
угостимо бити корисни и 
полазницима Музичке школе 
која има лијепу традицију у 
нашем граду - казала је 

Плиснићева,  а  профес-
орица клавира Драгана Лат-
иновић, која је била и један 
од иницијатора набавке кл-
авира, додала је су неки 
ученици већ засвирали на 
новом клавиру.

- За ученике је свакако ја-
ко значајно да се на оваквом 
клавиру спремају за наступе 
и концерте и шире своје муз-
ичке домете - рекла је Лат-
иновићева.

Полуконцертни клавир на-
бављен је уз подршку Град-
ске управе, а за његову куп-
овину из буџета је издвојено 
26.600 марака.               А. Д.

Пијаниста Стефан Лопандић одржао концерт у 
Народној библиотеци

Композиције великана 
затитрале на новом клавиру Представом „Нешто као ср-

ећа“ и награђивањем члан-
ова Драмског студија, који су 
се протекле седмице предс-
тавили у позоришним кома-
дима, у суботу је спуштена 
завјеса на фестивал „Наших 
пет година“.

Ријеч је о фестивалу којим 
је дервентски Драмски студ-
ио славио пет година постоја-
ња, а ментор и идејни творац 
студија Синиша Тешановић 
казао је да су у представама 
уживали и глумци и публика.

- Презадовољан сам. Има-
ли смо и више него одличну 
посјету и подршку публике, а 
похвале су заслужили и на-

ши глумци, као и чланови 
жирија. Било је уживање ве-
чери проводити у театру - 
рекао је Тешановић.

Предсједник жирија, који 
су чинили ученици Средњ-
ошколског центра „Михајло 
Пупин“ и Стручне и техничке 
школе, те основних школа 
„Никола Тесла“ и „19. април“, 
Вук Теофиловић казао је да 
су при награђивању пресу-
диле нијансе.

Представа „Нешто као 
срећа“ понијела је титулу 
најбоље, а један од протаго-
ниста Данијел Дакић добио 
је награду за најбољег глум-
ца, док је награда за глум-

ачку будућност припала је 
Ма ји  Глумац и  Балши 
Ружићу. Награда за радост 
игре припала је Рељи Кузма-
новићу, док се награда за 
најбоље глумачке трансфо-
рмације нашла у рукама Ене 
Бјелошевић. Најбољом глу-
мицом у представи „NPC 
Лајф“ проглашена је Елена 
Кузмановић, најбољи глумац 
у представи „Наш друг Јоца“ 
је Страхиња Шавија, награду 
за најбољег глумца у пред-
стави „Ајмо на дејт, не бацај 
хејт“ добио је Саво Лучић, док 
је најбољим глумцем у пре-
дстави „(Не) ћути и трпи“ прог-
лашен Саша Новаковић.   А. Д.

Драмски студио позоришним фестивалом 
прославио својих пет година
Додјела награда 

заокружила јубилеј

ЧИТУЉЕ

2. октобра навршавају се три године од када са нама није наш драги тата

НАГРАДИЋ 
(Илија) МИЛКАН

27.10.1947-2.10.2021.

Хвала ти за све!
С тугом и поштовањем, успомене на тебе чувају 

твоје Аца и Наца са породицама
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17. септембра, у 82. години, послије краће 
болести преминула је наша драга

МИЛИНЧИЋ 
МИЛОСАВА

С тугом и љубављу, носићемо те у срцу.

Кћерка Далиборка, зет Стјепан, 
унучад Дијана, Дејан и Јелена и 

праунучад Милан, Мила и Вук

Посљедњи поздрав драгој

МИЛИНЧИЋ 
МИЛОСАВА

С поштовањем, увијек ће те се сјећати 

син хаџи Драган, снаха Јасмина, унучад 
Слађана, Александар, Драгана и Тамара

1. октобра навршава се 16 
година од када са нама није 
наш драги

ЂЕКИЋ 
НЕНАД

Радо те се сјећају,

твоји најмилији

25. септембра навршило се пола године од када са 
нама није наша драга

РУЈЕВИЋ 
(рођ. Врачевић) 

НЕВЕНА
Прошло је пола године од када те нема, а туга и бол 

које си оставила својим прераним одласком, не пролазе.
Недостајеш нам сваког дана, али успомена на тебе 

живи. Заувијек те чувамо у нашим срцима.
Супруг Марко, кћерке Јована и Милица, мајка Зора, 

отац Милутин, свекар, свекрва и сестра са породицом

25. септембра навршило се пола године од када са нама 
није наша драга

НЕНА

Драга Нено, у нашим срцима увијек ћеш имати посебно мјесто.
Тетка Боја и тетак Горан са породицом

Тужно сјећање на наше драге родитеље

ШАРЧЕВИЋ

МИЛАН            ДАРА
         3.10.2023-3.10.2024.                   11.10.2007-11.10.2024.

С тугом и великим поштовањем, успомене на вас чувају

син Слободан и кћерка Љубица са породицама

У суботу, 28. септембра, 
обавићемо годишњи помен на 

Православном гробљу у 
Поточанима.

Mali oglasi

Продајем шпорет 
„алфа 70“, десни, у 

екстра стању. 
Цијена пола 

од нове. 
Телефон: 

065/695-433.
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Тужно сјећање на наше драге  

ВУЈОВИЋ

СЛОБОДАН               МИРЈАНА   
                        2.10.2002-2.10.2024.                                                   2.10.2021-2.10.2024.  

Обавјештавамо родбину и пријатеље да ћемо у недјељу, 29. септембра, у 11 часова обавити помен 
нашим драгим, посјетити њихове гробове, положити цвијеће и упалити свијеће.

С тугом, љубављу и поштовањем, чувамо драге успомене на вас.

Породица Вујовић

23. септембра навршила се тужна година од када са нама није наша 
вољена мајка

КАЛОПЕРОВИЋ 
НЕВЕНКА

Заувијек те чувамо у својим срцима.

Кћерка Рената и син Дарио са породицама

23. септембра навршила се тужна година од смрти моје 
сестре

КАЛОПЕРОВИЋ 
НЕВЕНКА

Прође година, испуњена тугом и болом, јер си нас заувијек 
напустила.

Почивај у миру!
Тужна сестра Ружица

30. септембра навршавају се 32 тужне године од 
преране смрти драгог

ЛЕЈИЋ 
МИЛОМИР

Драге успомене на тебе од заборава у својим срцима 
вјечно чувају

мајка Вука, сестрић Иван, зет Зоран и остала родбина

Тужно сјећање на моје драге

ТАДИЋ

            ВИДОМИР                     БРАНЕ                   ЈЕЛИЦА
          10.9.2001-10.9.2024.             1.10.2013-1.10.2024.         29.9.2017-29.9.2024.
Од заборава вас чува и у срцу носи

кћерка и сестра Косана са породицом
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26. септембра навршавају се три године од смрти мог драгог 
супруга

ДИМИТРИЈЕВИЋ 
ВОЈКО

С тугом и поштовањем, од заборава успомене на тебе чува
супруга Ђука

26. септембра навршавају се три године од смрти нашег 
драгог

ДИМИТРИЈЕВИЋ 
ВОЈКО

Заувијек те чувамо у својим срцима.
Кћерка Сњежана са породицом

26. септембра навршавају се три године од смрти нашег 
драгог

ДИМИТРИЈЕВИЋ 
ВОЈКО

Драги мој тата, недостајеш ми сваким даном све више и 
више. Заувијек ћеш бити у мом срцу.

Кћерка Биљана са породицом

1. октобра навршава се 29 година 
од смрти драгог

КУКИЋ НАДЕ
С поштовањем,
супруга Мира, син Славен, снаха 

Николина и унука Миа

1. октобра навршава се 29 година 
од смрти драгог

КУКИЋ НАДЕ
С поштовањем,

кћерка Сања, зет Жељко и 
унуци Давид и Матеј

Тужно сјећање на драге родитеље

НАГРАДИЋ

ЉУБО        ВУКИЦА
            2.10.2020-2.10.2024.                               2018-2024.        

Драге успомене на родитеље у свом срцу од заборава чува

син Милорад

21. септембра навршиле су се 23 године од смрти 
нашег драгог

НЕДИНИЋ 
РАДОВАН

С тугом и поштовањем, драге успомене на тебе од 
заборава чувају

супруга Недељка, синови Томислав и Никола, снахе 
Косовка и Станојка, унучад Дијана, Нена и Огњен

30. септембра навршавају се четири тужне године од када са нама није 
наш супруг, отац, дјед, прадјед, свекар и пунац

САВИЋ 
НЕЂЕЉКО - НЕЂО 

Заувијек те чувамо у својим срцима и мислима.

Супруга Савка са породицом

30. септембра навршавају се четири године од када са нама није наш 
вољени

САВИЋ 
НЕЂЕЉКО - НЕЂО

С тугом у срцу, од заборава успомене на тебе чува

кћерка Невена са породицом
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27. септембра навршавају се двије године од смрти 
наше драге

ВУЈИЧИЋ 
СМИЉА

27.9.2022-27.9.2024.

Драге успомене на тебе, твоју племенитост и доброту, 
од заборава чувају 

супруг Миленко, син Рајко, снаха Весна, 
Златко, Татјана, Далибор и Миленко

27. септембра навршавају се двије године од смрти наше 
драге баке

ВУЈИЧИЋ 
СМИЉА

Иако те више нема, знам да си ту, да си са нама, и у добру и у злу.
Драге успомене на тебе чувају 

Сања, Борис, Миа, Леа, Лара и Теа

26. септембра навршавају се двије године од када је преминуо наш отац, 
пунац и дјед

ДЕЛИЋ БОРИСЛАВ
С тугом те се сјећамо и чувамо успомене на твој лик.

Кћерка Вероника, зет Томас и унук Марко

26. септембра навршавају се двије године од када је преминуо наш 
супруг и отац

ДЕЛИЋ БОРИСЛАВ
Вријеме није залијечило нашу тугу због твог одласка. Вјечно ћемо те 

памтити.

Супруга Видосава и син Весељко са дјецом

24. септембра навршила се 31 година од када са нама 
није наш драги

ТОПАЛОВИЋ 
БРАНКО

Увијек те се радо сјећају

супруга Љубица, кћерка Далиборка, 
син Дражен, зет Марко, снаха Сњежана, унучад 

Александар, Валентина, Анастасија и Елена

Посљедњи поздрав нашој драгој Коси

РАДОВАНОВИЋ 
ВУКОСАВА

С љубављу,
сестра Мара са породицом

 Посљедњи поздрав нашој 
драгој Коси

РАДОВАНОВИЋ 
ВУКОСАВА

С љубављу,

сестра Ана 
са породицом

Посљедњи поздрав нашој драгој Коси

РАДОВАНОВИЋ 
ВУКОСАВА

С љубављу,
 сестра Љуба са породицом

Полиција …………………….................................................. 122                     
Ватрогасци ………………….……........................................... 123
Хитна помоћ……………………………......................................124
Породична медицина …………...................................... 333-218
Амбуланта Осиња ……………………............................. 325-018
Градска управа.......……………….................…..…..........315-121
Аутобуска станица СТП…….....…………............…........ 333-499

Va`niji
telefoni
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СПОРТ

Чланови Карате клуба „Де-
рвента“ протекле недјеље  
са такмичења „Бања Врућ-
ица опен“ у Теслићу кући су 
донијели прегршт медаља и 
прво мјесто у генералном 
пласману.

Каратисти „Дервенте“ на 
турниру су учествовали са 
18 такмичара у дисципли-
нама кате појединачно и 
екипно и борбе појединачно 
и екипно.

Злато у дисциплини кате 

појединачно освојили су  
Дајана Видић, Анђела Ђук-
ић, Маријо Вајић, Тамара Но-
вић и Ђорђе Петковић, а за 
сребро су се изборили Сте-
фан Љешић, Урош Спасе-
нић, Јана Васић, Срећко 
Тешић и Славен Ђеорђић. 
Бронзане медаље у поједи-
начним катама освојили су 
Кристина Живковић, Влади-
мир Васић, Наталија Тешић, 
Елена Ковачевић, Данило 
Сурла, Ђорђе Видић и Сла-

вен Топаловић.
Чланови Карате клуба 

успјешни су били и у дисци-

плини кате екипно, па су че-
тири тима изборила златна 
одличја. Први тим су чинили  

Дајана Видић, Тамара Новић 
и Наталија Тешић, други 
Јана Васић, Славен Топал-

овић и Славен Ђеорђић, а у 
трећем тиму који је изборио 
злато били су Никола Марку-

љевић, Ђорђе Петковић и 
Стефан Љешић, док су у че-
твртом тиму биле Јана Вас-
ић и Хелена Ристић.

Сребро је залужио тим пет 
који су чинили Маријо Вајић, 
Урош Спасојевић и Ђорђе 
Видић, а бронзу тим десет 
са Еленом Ковачевић, Крис-
тином Живковић и Анђелом 
Ђукић.      

У борбама појединачно 
златом су се окитили Јана 
Васић, Славен Топаловић и 

Славен Ђеорђић, а сребром 
Срећко Тешић, док су у еки-
пним борбама злато освој-
или Славен Топаловић и Сл-
авен Ђеорђић.

У конкуренцији од 14 клу-
бова и 250 такмичара из 
Републике Српске, ФБиХ и 
Србије Јана Васић је прогл-
ашена за најбољег такмич-
ара турнира, за шта је, по-
ред освојених медаља до-
била и пехар.

T. K.

Карате клуб „Дервента“ успјешан на „Бања Врућица опену“ 
Прво мјесто и мноштво медаља из Теслића

Упис
Карате клуб почетком септембра почео је упис нових 

чланова, а сви заинтересовани могу да се јаве поне-
дјељком, сриједом и четвртком од 19.30 часова у сали 
Средњошколског центра.

Са два тријумфа и шест 
освојених бодова током пр-
отекле седмице, „Текстилац“ 
је значајно поправио свој ст-

атус на друголигашкој табели.
Фудбалери који носе дрес 

дервентске екипе прво су 
савладали екипу „Полета“ у 

Броду, а одлучујући гол пос-
тигао је резервиста Думо-
њић неколико минута прије 
краја меча.

Против „Лауша“, екипе из 
истоименог бањалучког нас-
еља, побједа „Текстилца“ 
није долазила у питање. 
Гости су почасни гол пости-
гли минут - два прије краја 
меча, када је све већ било 
одлучено. У сљедећем колу 
„Текстилац“ гостује код еки-
пе „Приједора“.

Дервентске рукометашице 
на најбољи начин су, побје-

дом над екипом „Борје“ из 
Теслића, отвориле сезону.

Још током првог полувре-
мена Дервенћанке су нап-
равиле предност од пет гол-
ова, коју су одржале и мало 
увећале током других 30 
минута. У сљедећем колу 
Дервенћанке гостују у Брчк-
ом код екипе „Седмерац“.

БОРАЦ (О) - МИНЕРАЛ 4:1 (2:1)
Борац: Турудић, Васлић, Вајић, Башић, Тривуновић, 

Рудоњић (од 72. Аничић), Радановић (од 63. Катанић), 
Лејић, Бркић, Нарић, Станић (од 61. Делић).

У дербију другог кола Подручне фудбалске лиге - Добој, 
фудбалери „Борца“ из Осиње пред својом публиком, савл-
адали су лидера на табели, „Минерал“ из Бање Врућице. 
Гостима није помогла ни чињеница да су већ у првој минути 
дошли у вођство.

Прије краја првог полувремена Борац је прво изједначио, 
а онда преокренуо резултат у своју корист, да би побједа у 
наставку меча била потврђена са још два гола. У сљедећем 
колу Осињани гостују у Придјелу гдје са састају са истои-
меном екипом.

Интернационални и меморијални турнир у кик - боксу, 
у част Драгана Гајића, једног од оснивача Кик - бокс 
савеза РС, протекле суботе приредио је у Прњавору 
праву спортску посластицу, а чланови дервентског 
Клуба борилачких вјештина освојили су три златне и 
двије сребрне медаље.

У конкуренцији старијих кадета Лазар Новић у кат-
егорији до 47 килограма „kick light“ изборио je злато, 
баш као и Сара Јеврић у категорији старијих кадеткиња 
+65 килограма „kick light“. Међу јуниорима до 57 
килограма „low kick“ Никола Илић такође је заслужио 
најсјајније одличје. Сергеј Николић у конкуренцији јун-
иора до 74 килограма освојио је сребро, а међу сен-
иорима до 86 килограма представио се Симо Зорић 
освојивши, такође, сребрно одличје.                     

 А. Д.

Рукометаши уписали прву побједу

Сигуран тријумф над Бијељином
ДЕРВЕНТА - БИЈЕЉИНА 

38:27 (20:16)
Дервента: Бера, Живанић 

3, Сибинчић 3, Пећић, Зему-
новић 5, Пејаковић 2, Драг-
ичевић 5, Дринић, Којић, 
Савић 6, Максимовић 4, Крс-
тајић 3, Пејић 5, Шатара 1, 
Бегановић 1, Косић.

Послије ремија у Град-
ишци, рукометаши „Дерве-
нте“ убједљиво су на свом 
терену савладали екипу „Би-
јељине“. 

Коначни исход могао се 
наслутити крајем првог пол-
увремена, а током другог ди-
јела меча домаћини су до 
ногу потукли ривала из Се-

мберије. Овим су Дерве-
нћани на најјаснији начин, 
истакли своју кандидатуру 

за сам врх табеле.
У сљедећем колу слиједи 

гостовање у Теслићу.

Град опремио први тим
Нова опрема коју је Градска управа обезбиједила за 

први тим Рукометног клуба „Дервента“ допринос је још 
квалитетнијим тренинзима и постизању нових побједа у 
Првој рукометној лиги Републике Српске.

Ријеч је о 35 тренерки и 20 торби за путовања, који су 
поред редовног гранта из буџета града, подстрек овом 
спортском колективу.

Предсједник клуба Радован Пазуревић нагласио је да 
је подршка града незамјењива за дјеловање Рукометног 
клуба. Захвалност Градској управи на овом гесту, као и 
подршци у раду током цијеле године изразио је и тренер 
првог тима Милорад Бјелошевић. Да је Градска управа 
чврсто уз спортске колективе истакао је замјеник 
градоначелника Синиша Јефтић.

„Текстилац“ савладао „Полет“ и „Лауш“
Бодови за бољи положај на табели

ПОЛЕТ 1926 - ТЕКСТИЛАЦ 1:2 (1:0)
Текстилац: Лончар, Mарић (од 76. Брус), Mилановић, 

Трнинић, Jаворац, Jотић, Бабић (од 3. Тадић), Арсић, Игњић 
(од 46. Алексић), Граховац (од 46. Чудић), Рељић (од 49. 
Думоњић).

ТЕКСТИЛАЦ - ЛАУШ 4:1 (2:0)
Текстилац: Лончар, Mарић (од 81. Кнежевић), Алексић, 

Mилановић (од 81. Живанић), Трнинић, Jотић, Тадић, Арсић, 
Игњић, Граховац, Mаксић (од 30. Брус).

Прва рукометна лига - жене
Дервенћанке стартовале побједом

ДЕРВЕНТА - БОРЈА 27:21 (14:9)
Дервента: Савковић, Бајрамовић 8, Тодорић, Дероњић, 

Јовановић, Пејић 10, Живковић, Станић, Максимовић 4, 
Хрустић, Панзаловић 1, Дивчић 3, Латифовић, Петковић, 
Симић, Шурбат 1.

Кик - бокс
Три златна и два 
сребрна одличја

„Борац“ побиједио „Минерал“
Осињани бољи 

од лидера

Мото - клуб „Адреналин“ наставља са радом не 
заборављајући трагично настрадалог предсједника 
клуба Мирка Никодиновића. Окупљању је прис-
уствовала и кћерка страдалог Никодиновића, Јасна 
која је присутним подијелила беџеве са ликом оца.

- Састанак је био прилика да уз сјећање на 
предсједника донесемо и одлуку о наставку рада са 
новим руководством, а за предсједника је изабран 
Дејан Рауковић, док је потпредсједничка функција 
повјерена Рајку Кострешевићу - казали су из клуба.

Мирко Никодиновић погинуо је у саобраћајној 
несрећи 8. септембра у Агићима.                      

  А. Д.

Mото - клуб „Адреналин”
Не заборављају 

настрадалог 
Никодиновића
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